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JAARVERSLAG BESTUUR  

Het jaar 2015 heeft voor ons als bestuur voornamelijk in het teken gestaan van het uitwerken en uitvoeren van 
het beleidsplan. Een beleidsplan is een nieuw fenomeen voor onze vereniging. Omdat wij als bestuur van 
mening zijn dat een vereniging ter grootte van TV Het Wooldrik zo professioneel mogelijk moet worden 
geleid, is een beleidsplan noodzakelijk. In dit beleidsplan hebben we geprobeerd op een aantal verschillende 
deelgebieden een toekomstvisie voor de vereniging te ontwikkelen. Dit heeft geleid tot de volgende 
doelstellingen; 

• De organisatie professionaliseren;  
• Duidelijk en helder communiceren;  
• Sfeer en betrokkenheid vergroten;  
• Algehele tennisniveau verhogen (doelgroepenbeleid);  
• Het vergroten van het aantal jeugdleden en verhogen van het prestatieniveau van de jeugd;  
• Het behouden en het uitbouwen van het aantal vrijwilligers;  
• Inkomsten genereren om het beleid kostendekkend te maken;  
• Bestaande financieel gezonde situatie uitbouwen.  

 

In het volgende deel zullen wij per beleidspunt aangeven welke acties zijn ondernomen om de doelstellingen te 
verwezenlijken.  

 

PROFESSIONALISERING VAN DE ORGANISATIE 

Tennisvereniging Het Wooldrik wordt volledig draaiend gehouden door vrijwilligers. Dit betekent dat wij als 
vereniging afhankelijk zijn van de ideeën en inzet van deze vrijwilligers. Om het juiste klimaat te creëren, zodat 
de vrijwilligers zich volledig op hun taken kunnen richten, dienen de randvoorwaarden goed te zijn. Daarom is 
door het bestuur een verzekeringscheck uitgevoerd. Dit met het doel om te onderzoeken of onze vrijwilligers 
afdoende zijn verzekerd mochten zij schade veroorzaken tijdens hun werkzaamheden voor de vereniging. 
Hiervoor heeft de vereniging een verzekering via de KNLTB. Deze verzekering wordt geacht afdoende te zijn 
voor eventueel voorkomende schadegevallen.  

 

DUIDELIJK EN HELDER COMMUNICEREN 

Er is getracht de communicatielijnen tussen het bestuur en de commissies te verkorten. In 2014 is een 
grotendeels nieuw bestuur aangetreden. Hierdoor wisten zij de commissies, en de commissies hen, nog niet 
altijd goed te vinden. In 2015 heeft op dit gebied verbetering plaatsgevonden. Er is frequenter met de 
commissies overlegd, wat heeft geresulteerd in meer onderling begrip. Wel is het bestuur van mening dat hier 
nog zaken verbeterd kunnen worden.  

Daarnaast is een nieuwe communicatiecommissie gevormd. Zij verzorgen voornamelijk de communicatie 
tussen met de leden. Dit gebeurt voornamelijk via Facebook en de website. Ook heeft deze commissie in 2015 
een nieuwe website voor Het Wooldrik gemaakt. Het bestuur is zeer tevreden over het resultaat.  

Om leden meer inzicht te geven in de wijze waarop de vereniging wordt bestuurd, is ervoor gekozen om 
regelmatig ‘nieuws vanuit het bestuur’ op de website te laten plaatsen. Hierin wordt een korte samenvatting 
van de bestuursvergaderingen gegeven. Ook worden leden op deze manier uitgenodigd om na te denken en 
mee te praten over het beleid van de vereniging.  
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SFEER EN BETROKKENHEID VERGROTEN 

Een lastige doelstelling. Immers, dit zijn twee relatieve begrippen. Hierop hebben wij besloten om in het eerste 
jaar voornamelijk in te zetten op de betrokkenheid onder nieuwe leden. Dit hebben wij gedaan door middel 
van het organiseren van een introductiedag voor nieuwe leden. Op deze dag was het bestuur aanwezig en 
werden de nieuwe leden ingeleid in de vereniging. Er werden praktische zaken besproken zoals hoe af te 
hangen en wanneer de banen gesleept moeten worden. Vanuit de nieuwe leden kwam de vraag hoe je 
gemakkelijk een tennispartner kan vinden van hetzelfde niveau als je nog maar net tennist. Hierop werd 
voorgesteld om een WhatsApp-groep te beginnen voor nieuwe leden. Hieraan is vrijwel onmiddellijk gevolg 
gegeven. Hoewel het momenteel erg rustig is op de app, hopen wij dat dit in het voorjaar aantrekt. 

Om de sfeer en betrokkenheid bij de jeugd te verhogen is ervoor gekozen om een jeugdraad in te stellen. Vijf 
jeugdleden maken hiervan deel uit. Deze jeugdraad biedt hen de kans om zelf activiteiten te bedenken en deze, 
onder begeleiding, te organiseren.  

ALGEHELE TENNISNIVEAU VERHOGEN   

Om het algehele tennisniveau te verhogen is besloten om een sporttechnische commissie op te richten. Deze 
commissie draagt zorg voor de selectie en training van talentvolle spelers (zowel jong als oud). Gedurende het 
jaar is nagedacht over de juiste wijze om dit te bewerkstelligen. In 2016 hopen we de eerste initiatieven hiertoe 
te kunnen zien.  

Hoe vaker men tennist, hoe beter men wordt. Onder andere met die gedachte heeft het bestuur ervoor 
gekozen om in 2015 deel te nemen aan de najaarscompetitie. Dit bleek een groot succes. In het eerste jaar van 
deelname schreven zeventien teams zich in. Wij zullen dit in 2016 dan ook voortzetten.  

 

VERGROTEN VAN HET AANTAL JEUGDLEDEN 

Er is een open dag georganiseerd om nieuwe jeugdleden aan te trekken. Daarnaast zijn enkele basisscholen 
bezocht om kinderen kennis te laten maken met tennis. Er zijn geen exacte aantallen te benoemen van kinderen 
die door deze activiteiten lid zijn geworden. Wel zijn wij van mening dat deze activiteiten bijdragen aan 
bekendheid van tennis onder de Enschedese jeugd.  

 

HET BEHOUDEN EN UITBOUWEN VAN HET AANTAL VRIJWILLIGERS 

In 2015 is ervoor gekozen om de optie ‘ja, ik wil een actieve rol vervullen’ toe te voegen aan het 
inschrijfformulier op de website. Hierdoor wordt van nieuwe leden direct inzichtelijk of zij zich willen inzetten 
voor de vereniging. Hieruit zijn een aantal reacties naar voren gekomen.  

 

INKOMSTEN GENEREREN OM HET BELEID KOSTENDEKKEND TE MAKEN  

In 2015 is door de sponsorcommissie gewerkt aan het opstellen van een nieuw sponsorbeleid. Dit beleid is ter 
goedkeuring aan het bestuur voorgelegd. In 2016 zal het voorgestelde beleid met de commissies worden 
besproken die met dit sponsorbeleid te maken krijgen. Hiermee verwacht het bestuur de inkomsten te 
optimaliseren en een effectief en daadkrachtig sponsorbeleid te kunnen voeren. Inmiddels zijn de eerste 
sponsoren ook geënthousiasmeerd. Er zijn enkele gesprekken gevoerd en ook zijn er al enkele contracten 
getekend.  
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BESTAANDE FINANCIEEL GEZONDE SITUATIE UITBOUWEN 

De vereniging voert al jaren een verstandig financieel beleid. Hierdoor is het in staat geweest ieder jaar ten 
minste kostendekkend te zijn. De hieruit voortgekomen financiële middelen zijn op een spaarrekening gestort 
ter versterking van de algemene reserves. In 2015 heeft de trend van renteverlagingen zich voortgezet. Dit 
zorgt ervoor dat het aanhouden van spaargelden, na berekening van inflatie, meer kost dan het oplevert. 
Hierop heeft de vereniging contact gezocht met de stichting ’t Wooldrikpark. Hierop is besloten dat de 
vereniging een schenking aan de stichting heeft gedaan van € 50.000,-. Deze schenking heeft het 
stichtingsbestuur gebruikt voor het aflossen van een van haar leningen. Ook heeft zij zelf een bedrag van € 
46.000,- op deze lening afgelost. Hiermee is de lening, waarover 4,735% rente moest worden betaald, volledig 
afgelost. Deze vroegtijdige aflossing heeft tot een aanzienlijke kostenbesparing geleid. Door het positieve 
resultaat op deze transactie en het wegvallen van de aflossingsverplichting, heeft is de jaarlijkse baanhuur met 
ongeveer € 10.000,- verlaagd.  

OUTLOOK VOOR 2016 

Voor het tweede jaar op rij is in 2015 het ledenaantal licht gedaald (-2%). Dit is in lijn met het algemene beeld 
in het Nederlandse tennis. Het is de verwachting dat deze trend zich in 2016 voortzet. Voor TV Het Wooldrik 
is deze situatie (nog) niet zorgelijk.  

De vereniging is zeer divers, waardoor alle leeftijdscategorieën ruim zijn vertegenwoordigd. Dit schept 
vertrouwen voor de toekomst. Ook op financieel gebied heeft de lichte afname van het aantal leden geen 
nadelige effecten. Er is voldoende ruimte in de begroting om eventuele tegenvallers hieromtrent op te vangen.  

Daarnaast zullen in 2016 enkele activiteiten worden ondernomen om nieuwe leden te werven en bestaande 
leden langer aan de vereniging te binden.  

In 2016 verwachten we de eerste resultaten te kunnen zien van nieuwgevormde commissies, zoals de 
sporttechnische commissie en de sponsorcommissie. Hiermee zal een bijdrage worden geleverd aan het 
verhogen van de algemene tennisvaardigheden en het verhogen en diversifiëren van de inkomsten.  

Wij zien het jaar 2016 met vertrouwen tegemoet.  
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JAARVERSLAG JEUGDCOMMISSIE  

 
Sinds december 2015 hebben wij een Jeugdraad, die bestaat uit: Tess Meijerink, Isabella Logtenberg, Wendy 
Wever, Thijmen Berteler en Joep Overmeer. Coen Beltman treedt op als Coach van de jeugdraad. Het is de 
bedoeling dat deze groep Jeugd iets gaat organiseren voor de Jeugd van onze tennisvereniging. 
 
De Jeugdcommissie heeft dit jaar op 1 maart 2015 een introductiedag georganiseerd voor alle ouders van onze 
Jeugdspelers. De tenniskidsfunctionaris (Petra Beun) heeft een verhaal gehouden over de tenniskids Rood, 
Oranje en Groen. Jeroen Siebelink heeft het een en ander via de monitor uitgelegd en ouders konden daarna 
vragen stellen. 
 
Tijdens het SNS-toernooi hebben +/- 35 kinderen meegedaan aan een clinc die onder leiding stond van Sjeng 
Schalken. Ook werden er allerlei spelletjes gedaan en natuurlijk was er een springkussen aanwezig voor de 
allerkleinsten. 
 
In april van dit jaar hebben weer 34 jeugdleden meegedaan aan de voorjaarscompetitie groen en geel (11 t/m 
17-jarigen). De Groene kinderen (11 t/m 14 jaar) spelen gelijk met de voorjaarscompetitie 6 à 7 keer op 
woensdagmiddag. Er zijn twee Groene teams:  

- Groen 1 bestaat uit vijf spelers/speelsters.  
- Groen 2 bestaat uit vier spelers/speelsters.  

 
De Gele kinderen (14 t/m 17 jaar) spelen op zaterdag/zondagmorgen gelijk met de voorjaarscompetitie. Er zijn 
5 Gele teams:  

- Geel t/m 17 jaar één meisjesteam met zes speelsters op zaterdag.  
- Geel t/m 17 jaar: één jongensteam met vijf spelers en 1 meisjesteam met 6 speelsters op zondag. 
- Geel t/m 14 jaar: één jongens team met vier spelers en één meisjesteam met vier speelsters op 

zondag. 
 
In de categorie Jeugd Rood en Oranje (6 t/m 11-jarigen) hebben 25 jeugdleden meegedaan. 
Wij hebben nu in totaal twee Rode teams:  

- Rood 1 bestaat uit zeven spelers/speelsters.  
- Rood 2 bestaat uit zeven spelers/speelsters.  

 
Er zijn ook twee Oranjeteams: 

- Oranje 2 team 1 bestaat uit vijf spelers/sters.  
- Oranje 2 team 2 bestaat uit zes spelers/sters. 

 
Rood en Oranje spelen alle eerste zondagen van de maand in totaal negen keer. In december, januari en 
februari wordt er niet gespeeld. Aan het eind van de competitie is er met alle Jeugd, Rood, Oranje, Groen en 
Geel een BBQ gehouden. De kinderen die dit jaar over gingen van Rood naar Oranje hebben allemaal een 
diploma gekregen tijdens de BBQ. 
 
Er is in de voorjaarsvakantie van 2015 een Jeugdweek georganiseerd. Hieraan hebben 42 kinderen meegedaan. 
Ter afsluiting naar zijn we naar Starballs bowlingcentrum gegaan met alle aanwezige kinderen. Dit was weer een 
enorm succes. 
 
Op 23 augustus 2015 is er weer een Ouder/kind toernooi georganiseerd door de tennisleraren. Er waren +/- 
45 koppels aanwezig. Elk jaar weer wordt dit toernooi goed bezocht en vinden volwassenen en kinderen het 
een geweldig toernooi.  
 
In september zijn de clubkampioenschappen gehouden. Er hebben +/- 20 kinderen aan meegedaan. 
De kinderen hebben 's middags gespeeld en de wedstrijden waren verdeeld over de hele week. 
De tennisleraren Thomas en Coen hebben twee basisscholen bezocht. Basisschool Het Wooldrik en 
basisschool Alfonsus. Hier hebben ze een aantal uren lesgegeven.  
 
Op 10 oktober 2015 hebben we een Open Dag georganiseerd. Dit was een beetje laat in het jaar, voor 2016 
staat dit gepland in maart. Er zijn ongeveer 6 kinderen geweest, hoewel we er toch wel veel tijd in gestoken. Er 
zijn flyers naar scholen gebracht en er is een persbericht in de  
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Huis aan Huis en in de Twentsche Courant Tubantia geplaatst. Daarnaast zijn flyers opgehangen in 
Supermarkten. 
 
Er zijn weer diverse jeugdtoernooitjes georganiseerd door de tennisleraren voor de groepen Rood, Oranje, 
Groen en Geel. Drie hiervan vonden plaats in de hal van Tennis Inn ‘t Wooldrik. Op 28 november is ook nog 
een toernooitje gespeeld. Deze toernooitjes worden goed bezocht door ‘onze’ kinderen. 
 
Er is in de najaarsvakantie weer een Jeugdweek gehouden voor de Jeugd van onze vereniging. Er hebben +/- 50 
kinderen aan meegedaan. De laatste middag (donderdag) is een gedeelte naar het zwembad (onder begeleiding 
van Thomas) geweest en een aantal naar een ‘Spring gebeuren’(onder leiding van Coen). 
 
Thomas heeft op 27 oktober en 3 november 2015 de Huifkar bezocht. Daar heeft hij een paar uurtjes 
lesgegeven aan kinderen met een beperking. Er is ook weer aan de F.T.O.-competitie deelgenomen. Er hebben 
twee teams aan meegedaan. Ook aan de najaarscompetitie hebben twee teams deelgenomen. Voor de 
wintercompetitie heeft niemand zich opgegeven. Dit werd door de KNLTB ook erg laat doorgegeven. 
 
Er is op 31 oktober een Halloween middag/avond georganiseerd door de Jeugdraad in samenwerking met de 
Jeugdcommissie. Er waren in totaal zestien kinderen die zich hiervoor hadden opgegeven. Volgend jaar is dit 
zeer zeker voor herhaling vatbaar. Binnenkort wordt er door de Jeugdraad nog een activiteit georganiseerd die 
op dit moment nog niet bekend is.  
 
Het was weer een vol jaar met allerlei activiteiten die door de jeugd goed worden bezocht. 
Dank aan allen die hebben bijgedragen aan alle activiteiten! 


